
Welkom

Goedenavond, ik ben Ufuk Kâhya, fractievoorzitter van GroenLinks Den Bosch, ik mag jullie allemaal
welkom heten bij de uitreiking van het Groene Lintje.

GroenLinks Den Bosch reikt al een aantal jaren een Groen Lintje uit aan een persoon, bedrijf of
instelling vanwege de inzet voor groen of het milieu in en rond de stad of de dorpen in onze
gemeente. Ook dit jaar doen we dat en we zijn blij dat op de oproep  "wie verdient er dit jaar een
Groen Lintje" zoveel mensen reageerden.

We zijn ook blij dat we hier op deze prachtige plek het lintje kunnen uitreiken. Het Koudijs Kafé is net
open. Langzaam zien we het terrein van de Heus tot bloei komen. We zijn hier natuurlijk ook niet
helemaal toevallig: we zoeken altijd een plek die past bij het lintje.

Hier aan de Tramkade zetelt ook Cirkelstad Den Bosch, een project van de Conceptenbouwers. Die
zien de gebouwde omgeving "als een enorme mijn. Vol met materialen die niet op de afvalberg
hoeven te verdwijnen, omdat ze van waarde blijven door bij onderhoud, renovatie of sloop de
materialen terug te brengen in kringloop." En met oog voor het talent en de ontwikkeling van
iedereen, ook niet onbelangrijk.

Ik geef nu het woord aan de voorzitter van de jury, Nurgül Özkanli-Kasikci, die met
www.duurzaamheidskompas.nl, de website vol praktische tips een paar jaar geleden het Lintje won.
Daarna vertelt Paul Smeulders, GroenLinkswethouder in Helmond, hoe een succesvol Brabants
gemeentelijk milieubeleid er uit ziet.


